

Harriman Awarded the Certificate of Merit – Excellence in Facility Management

Award 2014

World Tech Centre managed by Harriman Property Management Limited was awarded the Certificate of Merit at the "Excellence in Facility Management Awards 2014 – Industrial Category".

Being organized by The Hong Kong Institute of Facility Management (HKIFM), EFMA is the award to recognize those facility management service providers with outstanding performance and excellent contribution in delivering an exemplary record of Facility Management within its specialized sectors in accordance with various assessment factors, including technology, green initiatives, carbon reduction, universal access, occupational health & safety and teambuilding.

World Tech Centre continuously strives for service excellence in facilities management. Remarkable results and appreciations have been received especially in Green initiatives, Carbon reduction programs and Occupational health & safety activities. This award is definitely an encouragement in recognizing Harriman's effort and we are committed to continue our wholehearted dedication in pursuit of better quality and more innovative facility management services.

夏利文於「卓越設施管理獎 2014」獲頒發優異獎狀

夏利文旗下管理的世達中心於「卓越設施管理獎 2014」頒獎典禮中，勇奪「工業樓宇類別」 – 優異獎。

「卓越設施管理獎」由香港設施管理學會 (HKIFM) 主辦，旨在表揚及鼓勵在設施管理方面有突出及卓越表現之管理團隊。獎項評審標準依據多項因素釐定，其中包括科技應用、綠色倡議、減碳排放、無障礙通道、職業安全健康及建立團隊等。

世達中心一直致力不斷提升卓越服務質素，包括保持優質的物業設施管理，並推動一系列可持續發展的措施，當中以綠色倡議、減碳排放及職業安全健康的成效尤為顯著。能獲頒發「卓越設施管理獎」優異獎，印正了夏利文及世達中心全體員工默默耕耘的成果；透過注入創新的元素和方法積極改善大廈設施，務求為客戶提供更舒適的環境工作。我們深感鼓舞之餘，定必竭盡所能，繼續積極追求更優質及創新的設施管理服務。